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Digitale radio  -  Ontwerpplan lokale en bovenlokale DAB+

Een belangrijk dossier voor de Vlaamse Regering is de digitalisering van radio. In zijn 
beleids- en begrotingsopmaak 2022 stelde de minister o.m. het volgende: “Met het oog 
op de transitie naar digitale radio is er perspectief nodig voor toekomstige lokale of 
bovenlokale DAB+. Er wordt gewerkt aan een ontwerpplan om bovenlokale of lokale 
DAB+ mogelijk te maken. Onderhandelingen met de buurlanden en de andere 
gemeenschappen zijn nodig en zullen uitwijzen welke mogelijkheden er zijn om tot een 
definitief digitaal frequentieplan te kunnen komen.”

1. Wat is de stand van zaken van het ontwerpplan voor lokale en bovenlokale DAB+?

2. Zijn de onderhandelingen met de andere gemeenschappen en buurlanden al 
opgestart om werk te maken van een definitief digitaal frequentieplan? Zo ja, graag 
het verslag van de afgelopen vergaderingen en een opsomming van toekomstige 
vergaderdata.
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1. De administratie werkt aan een ontwerpplan voor lokale en bovenlokale DAB+. 

2. De administratie meldt mij dat de onderhandelingen met de buurlanden traag op gang 
komen en zich nog in een prematuur stadium bevinden. Die onderhandelingen zullen 
in principe samen verlopen met de andere gemeenschappen en het BIPT en worden 
op administratief niveau gevoerd. Deze zijn voornamelijk zeer technisch van aard. 

Er was reeds een eerste verkennend overleg met het Verenigd Koninkrijk op 23 
november 2021, vergaderingen met Duitsland en Frankrijk zijn gepland op 
respectievelijk 17 februari 2022 en 8 maart 2022. Met Nederland wordt gezocht naar 
een geschikte datum voor een overleg. Sommige buurlanden wensen te streven naar 
globale akkoorden over wederzijdse (gewijzigde) DAB+-frequentieplannen, wat het 
proces kan bemoeilijken en vertragen. Het is nog te vroeg om op dit ogenblik een 
uitgebreidere verslaggeving te geven. Er kan ook pas een definitief frequentieplan in 
voege treden op het moment dat er een akkoord is met alle betrokken partijen.   


